



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION  
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ  
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**№ OBSER/442**

*Enclosure:  
as stated,  
on 1 p.*

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Embassies of the CICA Observer States in Astana and has the honour to inform that due to weather conditions, the event on the beautification of the CICA Alley is postponed from 22 April 2023 to 11 May 2023 at 12.00 (*Entrance to the park from Nazhimedenov Str. The location map is enclosed herewith*).

The Secretariat kindly requests to forward information about participation to e-mail [s-cica@s-cica.org](mailto:s-cica@s-cica.org)

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Embassies of the CICA Observer States in Astana the assurances of its highest consideration.

Astana, 19 April 2023



**EMBASSIES OF  
THE CICA OBSERVER STATES**

Astana



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION  
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ  
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**№ OBSER/442**

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение посольствам государств-наблюдателей СВМДА в Астане и имеет честь информировать о том, что из-за погодных условий мероприятие по облагораживанию Аллеи СВМДА переносится с 22 апреля 2023 года на 11 мая 2023 года в 12.00 часов (*Вход в парк со стороны ул.Нажимеденова. Карта проезда прилагается*).

*Приложение:  
упомянутое,  
на 1 л.*

Секретариат любезно просит сообщить о своем участии на электронную почту [s-cica@s-cica.org](mailto:s-cica@s-cica.org)

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить посольствам государств-наблюдателей СВМДА в Астане уверения в своем высоком уважении.

город Астана, 19 апреля 2023 года



**ПОСОЛЬСТВА  
ГОСУДАРСТВ-НАБЛЮДАТЕЛЕЙ СВМДА  
город Астана**

## HOW TO FIND THE CICA ALLEY?

